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1. Valg af dirigent og referent 

Ole K. Pedersen blev valgt til dirigent og Lars Skibelund som referent. 

Ole K. Pedersen konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. Der var 

dog en bemærkning til dagsordenen, der indeholdt to punkter, punkt 5 og 7, disse 

fremgår ikke af vedtægterne. Ole foreslog, at disse punkter blev behandlet efter 

punkt 8 eventuelt under benævnelsen medlemsmøde. 

 

2. Bestyrelsens beretning 

Bestyrelsens beretning var udsendt med indkaldelsen, men blev også omdelt.  

Ole Skovmøller redegjorde i korte træk for de arrangementer, der havde været i det 

forløbne år. Bestyrelsen havde i det forløbne år lagt vægt på, at der var såvel 

kulturelle arrangementer som arrangementer, der indeholdt mulighed for at 

”snakke” med udgangspunkt i eller efter en aktivitet. 

 

Bestyrelsen havde fire hovedpunkter, den gerne ville diskutere med medlemmerne: 

a) Rekruttering af nye medlemmer: Skulle vi lægge os op ad VIA’s personaleklub, 

da de har mange arrangementer, der også kunne være interessante for vores 

medlemmer? Der var en lang drøftelse, men konklusionen blev, at vi skulle 

fortsætte som hidtil, da det også er vigtigt, at ægtefæller kan deltage i foreningens 

arrangementer.  

Der er et samarbejde med Lone Schmidt om at gøre opmærksom på foreningens 

eksistens. Lone giver et ark til undervisere, der går på pension, hvor de opfordres til 

at blive medlemmer. Det giver desværre ikke så mange nye medlemmer. 

Bestyrelsen opfordrer til, at medlemmerne fortæller om foreningen, når man møder 

tidligere kolleger, der ikke endnu er med. På sigt må man forvente, at antallet af 

medlemmer bliver mindre, da foreningen synes af være tæt knyttet til tidligere 

ansatte, der har arbejdet på Trøjborg. 

b) Betaling for arrangementer: Der var enighed om, at det til nogle arrangementer 

er nødvendigt, at foreningen opkræver betaling. Kontingentet kan dække nogle af 

udgifterne, størrelsen af dækningsgraden er op til bestyrelsens vurdering. Der 

opfordredes til at f.eks. julefrokosten igen bliver et af de arrangementer, der kræver 

betaling. 

Knud Leth-Espensen nævnte Magisterforeningens seniorforening, som en mulighed 

for aktiviteter. 

c) Øst for Paradis: Det nye initiativ med at se film i Øst for Paradis, blev fremhævet 

som et nyt og godt arrangement. Dog blev det bemærket, at det ville være godt, 

hvis det ikke er en fast dag, men skifter mellem ugedagene. 

d) Udsendelse af rykkere: Bestyrelsen efterlyste en tilkendegivelse om 

udsendelse af rykkere ved manglende kontingentindbetalinger. Der var bred 

enighed om, at en venlig og direkte påmindelse fra foreningen, ville være helt på sin 

plads. 



 

 

3. Regnskab og fastsættelse af kontingent 

Regnskabet blev omdelt. Der var ingen kommentarer til regnskabet, der blev 

godkendt af generalforsamlingen. 

Kontingentet blev vedtaget til fortsat af være kr. 200,-. 

 

 

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Ole Skovmøller og Kirsten Bangsgaard var på valg og var villige til genvalg. 

Begge blev genvalgt med applaus. 

Som suppleant til bestyrelsen blev Irma Pedersen valgt med applaus. 

 

5. Fremtidige arrangementer 

Ruben kom med at oplæg om, at vi i højere grad udnyttede de kompetencer, der er 

i medlemsgruppen til at lave nye arrangementer og i det hele taget udnyttede vores 

fælles muligheder og indsigter. Der kom flere eksempler på gode arrangementer af 

den karakter og bestyrelsen opfordres til også at arbejde på dette felt. 

Andre forslag var: En gentagelse af ”hjemløse arrangementet” 

                              Kirketur på Djursland 

                              Besøg på Sostrup Slot  

                              Besøg på Aarhus Universitets miljøskib Aurora 

                              Møde med stadsarkitekten om det vertikale byggeri i Aarhus 

                              Lommevideoer 

                              Skulpturvandring i byen 

                              Besøg på Aarhus Vandværk 

                              Besøg hos Stadsarkivaren 

                              Alle har en ting med til mødet, som man vil fortælle om 

                              Svampetur 

 

6. Evt 

Der var ingen bemærkninger til dette punkt 

 

Medlemsmøde 

Hjemmesiden og kommunikation til medlemmerne 

Bestyrelsen takkede Helle Bjerre for arbejdet med hjemmesiden. Helle Bjerre er 

villig til at fortsætte som redaktør af hjemmesiden. Hvis nogle har indlæg eller 

billeder, til hjemmesiden, sendes de til Helle. E-mail: hellesbjerre@hotmail.com 

 

Det er vigtigt at fastholde Facebook som et supplement til kommunikationslinjerne 

til medlemmerne. Inger Ubbesen står for Facebook opslag. 

 

Bestyrelsen opfordres til at gentage link og password for hjemmesiden, så 

medlemmerne let kan komme ind på siden. 

 

Deltagerbetaling ved arrangementer 

Dette punkt kom naturligt til drøftelse under punkt 2. 

 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

 

Referent: Lars Skibelund  

mailto:hellesbjerre@hotmail.com

